
 
 

 
 

 
 

 
Förslaget: 
 
Hej! Vi är boende på Travvägen . Jag är föräldraledig och jag genom att vara hemma märkt 
av kraftleden(vägen utanför) otroligt tydligt.. Det är 50 på vägen, men tyngre lastbi-
lar,personbilar etc håller mycket sällan denna hastighet utan kör i snarare 60-70 km och det 
gör en oväsentlig skillnad ljudmässigt. Hör även av vägen mycket tydligt inne och detta skap-
ar buller, trots utbyte av fasadglas etc. När man står på tomten får man använda en mkt högre 
ton till bla sina barn för att de ska höra vad man säger, detta är en mkt trafikerad väg och det 
som inte går att undgå mig är varför har man inte satt upp bullerplank?? Jag själv är inflyttad 
från järfälla kommun där alla vägar av denna sort mot tätbebyggda områden har bullerplank. 
Såg även att detta varit på tal för ca 5 år sedan av vår förra husägare bla. Men att detta lades 
ner pga av mygel om man ska läsa rapporten korrekt. Jag är öppen mot förslag som får ner 
bullret då denna väg blir för varje år mer trafikerad. Man får inte glömma bort att detta är en 
led som ligger nära tätbebyggt bostadsområde.  
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